
Beste Tijpoorters, 
 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering (ALV) van de Bewonersvereniging Tijpoort 1- 29 en de ALV 
van de Bewonersvereniging Plan Tij kwam het slechte wegdek ter sprake in het eerste deel van de 
Tijpoort (tot aan de bocht). Bij stevige regen zijn er o.a. veel plassen. 
  
De gemeente heeft in mei een gedetailleerde visuele inspectie uitgevoerd. Vastgesteld is dat er wel 
wat “tekening” in de rijbaan zichtbaar is, maar bij meting is dat net onder de grenswaarden. Deze 
oneffenheden zijn te weinig om dit als maatgevende schade te zien. In de parkeerstrook en in het 
voetpad zitten enkele ernstige oneffenheden. De oneffenheden in de parkeerstrook kunnen 
plaatselijk gerepareerd worden en ook het voetpad kan op enkele plekken herstraat worden. Het 
streven van de gemeente is om dit in dit jaar op te pakken, maar in iedere geval vóór het 2e kwartaal 
2024. 
  
Op basis van deze inspectie vindt dus geen volledige herstrating van het wegdek plaats, hetgeen 
overigens ook grote impact zou hebben op de bereikbaarheid in onze wijk. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Namens het bestuur 
Linda van Manen 
  
  
Vereniging Tijpoort 1-29 
3312 WB Dordrecht 
verenigingtijpoort@gmail.com 
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